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OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

3342 Gornji Grad 

 

  tel: (03) 839-18-50 

  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
 

Datum: 26. 09. 2013 

Naš znak: 03201-0026/2010-2013-10 

 

 
 

ZAPISNIK 
 

26. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki je bila 

dne 26.09.2013, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

  

Prisotni člani občinskega sveta:  
Marko Poiškruh, Joţe Ugovšek, Tomaţ Čretnik, Anton Krefl, Franc Rup, Martina Špeh, Terezija 

Mavrič, Franc Galin in Kristjan Kramer.  
 

Ostali prisotni: ţupan Stanko Ogradi, Darja Es – Zgornjesavinjski zdravstveni dom Mozirje, Dušan 

Zejovič – Situar d.o.o., dr. Boštjan Brezovnik – Inštitut za lokalno samoupravo in javna naročila 

Maribor,  Marija Grčar in Katka Pečnik – Osnovna šola Gornji Grad, Klementina Veršnik – članica 

Nadzornega odbora Občine Gornji Grad, direktorica občinske uprave Joţica Rihter in sodelavki 

občinske uprave Zvonka Zakrajšek in Tina Gutman. 

Predstavnica medijev: Štefka Sem – Savinjske novice. 
 

Opravičeno odsotni: Lilijana Bele – ravnateljica Osnovne šole Gornji Grad, Marko Jelšnik in Tomaţ 

Ţerovnik.  
 

Sejo je vodil ţupan Stanko Ogradi, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je 

pisala Tina Gutman. 
 

Za 26. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 

01. Ugotovitev sklepčnosti 

02. Pregled in potrditev dnevnega reda 

03. Pregled in potrditev zapisnika 25. redne seje OS z dne 20. junija 2013  

04. Letno poročilo Zgornjesavinjski zdravstveni dom Mozirje za leto 2012 

05. Program dela in finančni načrt Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Mozirje za leto 2013 

in izjava za javnost  

06. Predstavitev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za investicijo »Obnova 

in izgradnja prizidka Zdravstvene postaje Nazarje« 

07. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje – II. 

obravnava  

08. Odlok o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v Javnem zavodu 

Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje – II. obravnava 

09. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornji Grad za leto 2013 v obdobju januar-junij 

2013 

10. Sklep o zniţanju cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna 

11. Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec 

12. Sklep o izvzemu iz javnega dobra in sklep o odprodaji zemljišča parc. št. 1586/9 k.o. Bočna 

13. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

14. Razno  

- Sklep o nakazilu 5% vsake netto sejnine za projekt Starejši za starejše 
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K točki 1) 

Ţupan Stanko Ogradi je pozdravil vse navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 8 svetnikov, zato je 

seja sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 
Prisotnim je ţupan predstavil dnevni red 26. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  
 

Ţupan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 26. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)  

Na predloţeni zapisnik 25. redne seje ni bilo pripomb.  
 

Ţupan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 25. redne seje, ki je bila dne 20.06.2013.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
K točki 4)  

Ga. Darja Es, v.d. direktorica Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Mozirje je predstavila vsebino 

Letnega poročila Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Mozirje za leto 2012. Pove, da je v letu 

2012 prišlo do precej poznega podpisa Pogodbe o izvajanju programa zdravstvenih storitev, saj so jo z 

ZZZS podpisali šele v mesecu aprilu, z veljavnostjo pogodbe od 1. januarja dalje, kar je pomenilo, da 

so ostali brez akontacij za prvo trimesečje. Za dejavnost javne sluţbe pove, da je aneks prinesel 

zniţanje cen zdravstvenih storitev za 3%, ZZZS pa jim je zaradi sprememb letnega obsega programa 

za dejavnost dispanzer za mentalno zdravje in zaradi varčevalnih ukrepov julija prenehala financirati 

klub zdravljenih alkoholikov. Gospa Es poudari, da pogodba, ki jo podpišejo z ZZZS, vsebuje tudi 

obseg programa, ki ga morajo izvajati, saj v nasprotnem primeru niso upravičeni do financiranja. 

ZZZS na podlagi mesečnih poročil, trimesečno obračunava storitve v skladu s sklenjeno pogodbo. Za 

leto 2012 je bil končni obračun zaključen 30. marca.  

Za izvajanje programa  so imeli  v letu 2012 povprečno 55 zaposlenih, visok strošek pa jim predstavlja 

delo preko podjemnih pogodb, ki so močno obdavčene in ki so jih za izvedbo programa primorani 

sklepati. Ker kljub razpisu ne dobijo pediatra, preventivno zdravstveno varstvo šolskih otrok izvajata 

dve zdravnici preko podjemnih pogodb, podjemno pogodbo pa imajo sklenjeno tudi za izvajanje nujne 

medicinske pomoči. Stroški dela pa so visoki tudi iz razloga, da imajo v zavodu zaposlen predvsem 

starejši kader, ki je dosegel ţe vsa napredovanja in celo presegel, zaradi česar nastaja razlika med 

pridobljenimi sredstvi za plače in dejansko izplačanimi.  Navede tudi, da jim velik strošek predstavlja 

prispevek za vzpodbujanje in zaposlovanje invalidov, saj jim glede na število zaposlenih uredba 

določa kvoto treh invalidov, ki bi jih moral zavod zaposliti. Ker zavod zaradi različni okoliščin nima 

zaposlenega nobenega invalida, morajo prispevek plačevati v sklad. Po pogodbi so imeli zmanjšan 

tehnično administrativni kader in amortizacijo v smislu celokupne kvote denarja. 

  

Glede trţne dejavnosti zavoda pove, da le-te ne izvajajo, ker je skladno z navodili pristojnega 

ministrstva, odliv materialnih stroškov, ki se v primeru izvajanja trţne dejavnosti prelivajo iz javnega 

dela, na trţnem delu večji, kot bi s trţno dejavnostjo lahko imeli prihodkov.   

Za konec  pove, da je zaradi vsega navedenega njihov poslovni izid v letu 2012 za dejavnost javne 

sluţbe  negativen, negativen pa je tudi iz naslova trţne dejavnosti. Izguba poslovnega  leta je trenutno 

ostala knjiţena na kontih zavoda. Ker nimajo pravno formalno urejenega statusa in zahtevkov za 

pokrivanje izgube  na občine zaenkrat še ne morejo poslati, so sedaj na občine ustanoviteljice poslali 
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le informativno razdelitev  pokrivanje izguba zavoda, ker je bila razdelitev ključnega pomena za 

nadaljnjo pripravo finančnega načrta, ki ga morajo predloţiti na pristojno ministrstvo. 

 

K obrazloţitvi Letnega poročila za leto 2012 še doda, da so skladno z zakonodajo vsako leto dolţni 

zagotoviti notranje revidiranje. Ker v zavodu nimajo vzpostavljenega notranjega nadzora, jim nadzor 

izvaja zunanja revizijska sluţba. Nadzor v zavodu je izvajal tudi ZZZS, redni inšpekcijski nadzor pa je 

izvedel tudi zdravstveni inšpektor in inšpektor za področje poţarne varnosti. V postopkih ni bilo 

ugotovljenih posebnih nepravilnosti, razen pri izvajanju laboratorijske dejavnosti, ki jo izvajajo z 

negativnim mnenjem zaradi neustreznih prostorov: čisti in umazani del se mešata, nimajo ločenega 

urinskega dela, nimajo pravilnega stola za odvzem krvi, ni pravilne poti po laboratoriju in imajo 

premajhno kvadraturo prostora. Trţni inšpektor lahko v najslabšem primeru celo prepove izvajanje 

laboratorijske dejavnosti. Ob tem še pove, da jih letos čaka še prijava na  verifikacijo laboratorija za 

uporabno dovoljenje, v postopku katerega pa se lahko prikaţe še več negativnih stvari, saj so ţe pred 5 

leti v postopku  verifikacije komaj še  zagotavljali minimum standardov. Ga. Es navede, da DIIP, ki se 

bo obravnaval kasneje na seji,  predvideva tudi rešitev laboratorija. 

Člane občinskega sveta obvešča, da se do sedaj Letna poročila zavoda niso obravnavala na svetih 

občin ustanoviteljic, po navodilih ministrstva, pripravljena skladno z  ZUJF  pa je zavod dolţan 

ustanoviteljicam  poročati o svojem  delovanju.  

 

Med obrazloţitvijo Letnega poročila za leto 2012 Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Mozirje se 

seje udeleţi član občinskega sveta Kristjan Kramer.  

 

Ţupan odpre razpravo. 

 

V razpravo so se s svojimi mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: Franc 

Rup, Franc Galin, Tomaţ Čretnik in Kristjan Kramer. 
 

 
K točki 5) 

Ga. Es Darja v.d. direktorica ZZDM  predstavi program dela in finančni načrt za Zgornjesavinjski 

zdravstveni dom Mozirje za leto 2013. Pove, da je finančni načrt narejen na podlagi izhodišč, ki so jih 

prejeli od pristojnega ministrstva in ostalih predpisov, ki urejajo področje. Iz izhodišč je izhajalo 

pomembno navodilo, in sicer, da mora biti finančni načrt uravnoteţen, v primeru neuravnoteţenosti, 

povečanja odhodkov nad prihodki nad 6.000 EUR je potrebno, skladno z navodili, pripraviti sanacijski 

načrt. 

 

Iz denarnega toka finančnega načrta je razvidno, da zniţujejo postavke na odhodkovni strani na način, 

da tega ne občutijo pacienti. Trudili se bodo, da bodo pozornost usmerili v zmanjševanje materialnih 

stroškov tako pri materialu, kakor tudi pri storitvah, pri omejevanju nadurnega dela, zmanjševanju 

stroškov za izobraţevanje zaposlenih, čeprav so nekatera izobraţevanja nujna. Pove tudi, da se jim 

kaţeta dve upokojitvi, kar pomeni zmanjšanje stroškov na postavki plač in prispevkov.  

 

Ţupan odpre razpravo. 

 

V razpravo so se s svojimi predlogi, mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: 

Martina Špeh in Franc Rup. 

 

Tomaţ Čretnik pohvali delo zavoda, predvsem zato, ker iz Finančnega načrta in programa dela za leto 

2013 izhaja, da planirajo zmanjševanje stroškov, kar bi po besedah ge. Es lahko vodilo do polovice 

manjše izgube kot je bila v letu 2012. 

 

Ţupan poda na glasovanje naslednji  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Program dela in finančni načrt za Zgornjesavinjski 

zdravstveni dom Mozirje za leto 2013. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 6) 

Gospod Dušan Zekovič iz podjetja Situar d.o.o. članom občinskega sveta predstavi DIIP - Obnova in 

izgradnja prizidka Zdravstvene postaje Nazarje. Pove, da ţe iz obrazloţitev iz prejšnjih točk, ki jih je 

podala ga. Es Darja, izhajajo potrebe po ureditvi stavbe Zdravstvenega doma v Nazarjah. Pove, da 

DIIP zajema izgradnjo prizidka za potrebe izvajanja nujne medicinske pomoči (NMP) in kasneje 

obnovo starega dela Zdravstvene postaje Nazarje. Kot je ga. Es povedala, so bila zavodu podana 

nekatera negativna mnenja pristojnih organov, zato je nujno pristopiti k obnovi. Potrebujejo 

obratovalno dovoljenje, saj so bila podana negativna mnenja. Idejni projekt, ki je bil prvotno naročen, 

je obravnaval prizidek ne pa celovito rešitev zdravstvenega doma. Osnovna naloga podjetja je bila 

racionalizacija projekta tako, da se poleg prizidka reši celoten zdravstveni zavod v Nazarjah. 

Dokument, ki je predstavljen danes na seji, je predzadnji dokument, saj so imeli še sestanke s pravniki, 

tako da se v DIIP-u popravlja investitor, in sicer je pravilno ZD Mozirje. Investicija je ocenjena na 

vrednost 2.300.000 EUR. Predpogoj je, da dobijo od verifikacijske komisije pozitivno mnenje za 

programe, ki jih trenutno izvaja ZD v Nazarjah. Pove, da v kolikor občine ne pristopijo k investiciji, se 

lahko zgodi, da izgubijo prihodke od razpisa v višini 500.000  EUR in jih črpa nekdo drug, potrebno 

bo zagotoviti še 400.000 EUR za prevoze iz drugih centrov NMP, podaljša se odzivni čas obravnave 

pacientov, ker bo pot do nujne medicinske pomoči daljša.  

 

Ga. Es Darja pove, da so danes DIIP sprejemali na Svetu zavoda in so ga po burni razpravi sprejeli. 

Sedaj ga je potrebno vključiti v finančni načrt v investicijski del in ga posredovati naprej na občine. S 

tem bodo lahko prihodnje leto, ko bodo razpisi odprti, kandidirali.  

 

Ţupan pove, da so ţupani zgornjesavinskih občin ţe večkrat obravnavali obnovo zdravstvenega doma 

in da je ZD v Nazarjah nujnost, predvsem izpostavi problem deţurne sluţbe. 

 

Ţupan odpre razpravo. 

 

V razpravo so se s svojimi mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: Cvetka 

Mavrič, Anton Krefl, Galin Franc, Marko Poiškruh. 

 

Čretnik Tomaţ opozori, da je v tabeli odloka pod občino Nazarje napisana napačna poštna številka. 

 

Galin Franc pripomni, da je samo čez vikend na spletni strani objavljena urgentna dejavnost in da bi 

lahko bila tudi med tednom. Ga. Es odgovori, da bodo to uredili. 

 

K točki 7) 

Dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za lokalno samoupravo in javna naročila Maribor je predstavil 

predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje. Pove, da je 

bilo potrebno malo več časa za sprejem tega odloka zaradi pripombe Občine Rečica, ki ni ţelela, da bi 

bil direktor in strokovni vodja v eni osebi. Izkazalo se je, da je bolje, da ti funkciji nista zdruţeni. V 

predlaganem gradivu je v 10. členu v 4. odstavku  nastala napaka s strani pripravljavca odloka in 

predlaga, da se črta besedna zveza "ustrezne zdravstvene smeri" in ostane zgolj "ustrezne smeri". 

 

V razpravo se je s svojimi pripombami in vprašanjem, na katerega je prejela odgovor takoj, vključila: 

Špeh Martina.  

 

Po krajši razpravi ţupan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme s predpisi usklajen Odlok o ustanovitvi Javnega 

zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje v II. obravnavi, s predlagano spremembo v 

4. odstavku 10. člena. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 8) 

Dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za lokalno samoupravo in javna naročila Maribor je predstavil 

predlog Odloka o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v Javnem zavodu 

Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje. 

Pove, da so v temu primeru podali pripombe predvsem v občini Mozirje in občini Rečica ter ostale 

občine kot je navedeno v obrazloţitvi v gradivu, tako da so vse pripombe, ki so bile v skladu z 

zakonom upoštevane, razen imena. 

 

Razprave ni bilo. 

Rup Franc je začasno odsoten, pri glasovanju je prisotnih 8 svetnikov. 

Ţupan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme s predpisi usklajeno besedilo Odloka o ustanovitvi 

skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v Javnem zavodu Zgornjesavinjski 

zdravstveni dom Nazarje v II. obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

Sledil je 5-minutni odmor. 

 

K točki 9) 

Ţupan pove, da smo zakonsko zavezani  poročati o realizaciji proračuna za obdobje januar-junij v 

mesecu juliju, vendar takrat ni bilo seje, zato se poroča na današnji seji. V nadaljevanju je svetnike 

seznanil z realizacijo proračuna Občine Gornji Grad za obdobje januar - junij 2013. Proračun je 

realiziran na prihodkovni strani v višini 40,49% in odhodkovni strani v višini 38,11%. Pri tem v 

obrazloţitev predvsem odhodkovne strani pove, da je realizacija nekoliko niţja zato, ker do sedaj še 

niso zajete večje investicije, ki se izvajajo v letošnjem letu in bodo zajete v proračunu v drugem 

polletju, kot so npr. Sanacija lokalne ceste JP 607 460 Delce – odlagališče jug"Most čez Dreto v 

Delcah" in »Modernizacija LC 107010 Sluga – Nova Štifta – Črnevska rida  III. faza«. Večje ţe 

izvedene investicije tekom letošnjega leta pa so:  

- Izvedba protipoplavnih ukrepov in izgradnja Zbirnega centra Podhom, 

- Ureditev lokalne ceste v naselju Prod v Gornjem Gradu, 

- Zamenjava kritine na Podruţnični osnovi šoli Bočna. 

 

Čretnik Tomaţ je vprašal, kaj spada v kapitalske prihodke. Odgovor na vprašanje je podala ga. 

Zakrajšek  Zvonka z obrazloţitvijo, da so to  prihodki od prodaje stanovanj po stanovanjskem zakonu. 

V plan je vključena tudi prodaja opreme Zbirnega centra Podhom, ki se bo prodala koncesionarju 

zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov PUP-Saubermacherju, kar je v teku.  

 

V razpravo so se s svojimi pripombami in vprašanjem, na katerega so prejeli odgovor takoj, vključili: 

Čretnik Tomaţ, Franc Rup.  

 

Rup Franc opozori, da je na cesti Prod na enemu delu cestišče valovito. Občinska uprava odgovori, da 

bodo pregledali izvedbo in ustrezno ukrepali. 

 

K točki 10) 

Predlog Sklepa o zniţanju cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna je bil 

obravnavan na Odboru za negospodarstvo in javne sluţbe druţbenih dejavnosti, na predlog OŠ FK 

Gornji Grad, kjer so izdelali izračun cene programov v vrtcu po oddelkih za šolsko leto 2013/2014. 

Predsednik odbora Tomaţ Čretnik pove, da je odbor po obravnavi sprejel stališče, da Občinski svet 

potrdi sklep v predlagani obliki, saj so člani odbora bili mnenja, da je glede na razmere potrebna 

uskladitev nove ekonomske cene vrtca, ki prinaša zniţanje te storitve. Razlog je zniţanje plač in 

popolna zasedenost oddelkov. Pove, da je predlagano zniţanje ekonomske cene za  8,65 % in da je 

odbor na takšen predlog podal pozitivno mnenje.  
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Ga. Grčar Minka se vsem zahvali za novo in prostorno igralnico v prizidku jedilnice v Gornjem Gradu 

in preda besedo računovodkinji Pečnik Katki.  

Ga. Pečnik poda obrazloţitev k izračunu ekonomske cene vrtca in  pove, da je ekonomska cena 

oblikovana na podlagi oblikovanih oddelkov vrtca in zaposlenih delavcev. S 1. junijem 2013 je v 

skladu z Zakonom za uravnoteţenje javnih financ (ZUJF) in Dogovorom o dodatnih ukrepih na 

področju dela v javnem sektorju za uravnoteţenje javnih financ, začel veljati dogovor o dodatnih 

ukrepih: 

- zniţanje plačne lestvice, 

- dodatek za delovno dobo se je ukinil, 

- regres se izplača glede na uvrstitev v plačne razrede, 

- zniţale so se premije kolektivnega dodatnega pokojninskega zavarovanja. 

Pri izračunu je upoštevala vsa navedena dejstva. Predlagan sklep začne veljati od 1.10. 2013 dalje. 

Grčar Minka pove, da je v primerjavi z drugimi občinami naša cena občutno niţja. Pove tudi, da 

imamo trenutno v vrtcu 100 otrok. 

 

V razpravo se je s svojimi vprašanji, na katerega so prejeli odgovor takoj, vključili: Franc Rup, Cvetka 

Mavrič, Marko Poiškruh. 

 

Ţupan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Gornji Grad Občinski svet sprejme Sklep o zniţanju cen 

programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 11) 

Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec je bil obravnavan na Odboru za negospodarstvo in javne 

sluţbe druţbenih dejavnosti. Predsednik odbora pove, da je na  predlog Sveta zavoda na občino 

prispela pobuda, da se pravilnik novelira, ker je bil zastarel. Svet zavoda je predlagal, da se posodobijo 

kriteriji za sprejem otrok v vrtec, po katerih vodi postopek sprejema komisija za sprejem otrok v vrtec, 

če je v vrtec vpisanih več otrok kot je prostih mest. 

Na odboru so obravnavali podrobno predvsem sistem točkovanja, to je merila za sprejem otrok v 

vrtec. Pove tudi, da se je predlog točkovnega sistema precej spremenil. Odbor za negospodarstvo daje 

pozitivno mnenje in predlaga OS, da sprejme čistopis pravilnika, ker je odbor obravnaval spremembe 

in dopolnitve. 

Grčar Minka pove, da so v preteklosti imeli kar nekaj teţav pri določitvi točkovanja, ker ni bilo 

striktno določeno kdo ima in kdo ne prednost pri sprejemu v vrtec. Pove tudi, da bi naj glede na 

podatke o  rojstvu otrok, v bodoče zadostovale štiri skupine v Gornjem Gradu in dve skupini v Bočni.  

 

V razpravo so se je s svojim vprašanjem, na katerega so prejeli odgovor takoj, vključili: Ugovšek Joţe 

in Galin Franc, ki tudi opozori, da zaporedne številke v predlogu pravilnika v 12. členu tabele niso 

ustrezne. Občinska uprava popravi številčenje. 

 

Sprejet je bil naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Gornji Grad Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme 

Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 12) 

Rihter Joţica seznani svetnike z vlogo stranke za nakup zemljišča, ki bi ga stranka uporabljala za 

dostop do domačije v Bočni. Parcela št. 1586/9 k.o. Bočna (pot v izmeri 167 m2) je odmerjena. 

Stranka je bila v prepričanju, da je parcela njihova, vendar je bilo ob odmeri Bočne, ki jo je Geodetska 
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uprava po uradni dolţnosti izvedla v letu 2006, v naravi predstavljeno in ugotovljeno, da je parcela 

javno dobro.  

Ker ima parcela status "javno dobro", je zaradi nadaljnjih postopkov potrebno prenesti lastništvo 

zemljišča najprej na Občino Gornji Grad. Predlagamo predlog sklepa v sprejem. 

 

V razpravo se je s svojim vprašanjem, na katerega je prejel odgovor takoj, vključil: Galin Franc. 

 

Sprejet je bil naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Gornji Grad Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme 

Sklep o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 1586/9, k.o. Bočna. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
Rihter Joţica pove, da je po izvzemu iz javnega dobra potrebno prenesti lastništvo zemljišča na 

Občino Gornji Grad zato, da se prodaja lahko izvede. Ker preko dela parcele poteka ţe zgrajen vod 

elektronskih komunikacij, se s kupcem sklene tudi vpis sluţnosti za infrastrukturo. Parcela je zajeta v 

Načrtu pridobivanja in razpolaganja z občinskim stvarnim premoţenjem, potrjenem ob sprejemu 

proračuna za leto 2013 (v decembru 2012). Pove, da je v načrt razpolaganja stvarnega premoţenja za 

letošnje leto ţe vključena in je v načrtu ocenjena v vrednosti 1.670 EUR. 

 

V razpravo so se je s svojimi vprašanji, na katere so je prejeli odgovor takoj, vključili: Galin Franc, 

Čretnik Tomaţ, Špeh Martina, Rup Franc. 

 

Sprejet je bil naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet soglaša, da Občina Gornji Grad odproda: 

 

1. Zemljišče, parc. št. 1586/9  (pot v izmeri 167 m2) k.o. 941 - BOČNA, ID 1200168. 

 

Po potrjenem sklepu bo občinska uprava izvedla postopke za ocenitev premoţenja za prodajo in 

pripravila postopek za prodajo v skladu s predpisi.  

Stroške cenitve, priprave pogodbe, notarske overitve in davščine nosi kupec. 

S kupcem se sklene sluţnostna pogodba za celotno infrastrukturo na parceli. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 13) 

Kramer Kristjan zastavi vprašanje, zakaj pred zdravstvenim domom Gornji Grad, na cesti, ki se 

priključuje iz Tlake, ni nikjer zebre za prehod za pešce v smeri proti šoli. Rihter Joţica pove, da je bila 

ta pobuda dana ţe s strani KS GG in SPV. Na podlagi teh dveh pobud je občina naročila projekt 

Ureditev prehoda za pešce pri OŠ Gornji Grad. Opravljen je bil ogled s strani pristojnih inštitucij, ki so 

v skladu s Pravilnikom o cestni signalizaciji izdali projektne pogoje. Na območju je potrebno narediti 

javno razsvetljavo, delno odstraniti ograjo proti Produ in zarisati prehod za pešce ter postaviti 

prometne znake. Projekt je izdelan, vendar zaenkrat še ni bil uvrščen v proračun. 

 

Galin  Franc vpraša glede smerne table proti cerkvi pri gasilnem domu v Novi Štifti. Rihter Joţica 

pove, da je bil elaborat ţe pred časom poslan na ministrstvo na DRI upravljanje investicij d.o.o. 

Ljubljana, vendar se je zadeva ustavila predvsem zato, ker so teţko razumeli ulični sistem, kajti 

območje je zelo razvejano. Sedaj smo v zaključni fazi dogovarjanj, table se bodo postavile, vendar se 

mora zaradi predpisov odstraniti rumena smerna tabla Šmiklavţ.  

 

Krefl Anton pove, da je ţe na odboru direktorja Komunale d.o.o. Gornji Grad opozoril, da se  

zapolnijo luknje z asfaltom na cesti pri Bţonki in da do danes to še ni izvedeno.  
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Marko Poiškruh sprašuje kako se namerava zakrpati luknje na vozišču na Franclnovem mostu ter da 

ljudi motijo prometni znaki – prepoved voţnje s kolesi. Ţupan pove, da bodo verjetno zamenjali 

deske. 

 

Špeh Martina vpraša glede nadaljevanja investicije v Podruţnični šoli Bočna. Ţupan pove, da se 

pripravlja projekt za izgradnjo dveh učilnic ter da bo treba zagotoviti denar v proračunu. 

 

Rup Franc pove, da se trenutno ureja Firberjev most in da je ob tej priliki potrebno urediti pritok v 

Dreto pri Firberji. Ţupan pove, da se bo jutri dogovoril z direktorjem Komunale.  

Drugič pove, da je na Drečki ridi zavil iz regionalne ceste v smeri lokalne ceste Sluga – Nova Štifta – 

Črnevska rida, nakar se je moral vrniti, ker na glavni cesti ni prometnega znaka za zaporo ceste.  

Zadeva se preveri. 

 

K točki 14) 

Joţica Rihter pove, da je Čretnik Tomaţ na 24. redni seji dal pobudo, da bi svetniki prispevali 5% od 

vsake sejnine za projekt Starejši za starejše in s tem podprli prostovoljce, ki pri tem projektu 

sodelujejo. Pripravljen je predlog sklepa, na podlagi katerega bo vsak svetnik, ki bo glasoval za 

predlog, od vsake neto sejnine občinskega sveta prispeval za projekt Starejši za starejše. Na prejšnji 

25. seji niso bili prisotni Rup Franc, Ţerovnik Tomaţ in Jelšnik Marko.Rup Franc pove, da se strinja. 

 

Sprejet je bil naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Člani Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki so glasovali ZA  

- RUP Franc 

soglaša, da se 5% vsake neto sejnine za sejo občinskega sveta do konca mandata občinskega sveta, na 

podlagi liste prisotnosti za posamezno sejo, nakaţe za projekt Starejši za starejše.  

Sredstva se nakaţejo na transakcijski račun: 

1. Društva upokojencev Gornji Grad št. SI56 1966 0501 0066 167 odprt pri Deţelni banki 

Slovenije d.d. 

2. Društva upokojencev Bočna št. SI56 0242 6001 4729 111 odprt pri Novi Ljubljanski banki 

d.d. 

Sredstva se nakaţejo glede na krajevno pripadnost svetnikov. 

 

Predlagajo, da se ostala dva svetnika povpraša telefonsko. Telefonska seja je bila izvedena, dne 

30.09.2013. Ţerovnik Tomaţ in Jelšnik Marko potrdita nakazilo prispevka od sejnine za projekt 

Starejši za starejše. 
 

SKLEP: 

Člani Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki so glasovali ZA  

- ŢEROVNIK Tomaţ 

- JELŠNIK Marko 

soglašata, da se 5% vsake neto sejnine za sejo občinskega sveta do konca mandata občinskega sveta, 

na podlagi liste prisotnosti za posamezno sejo, nakaţe za projekt Starejši za starejše.  

Sredstva se nakaţejo na transakcijski račun: 

1. Društva upokojencev Gornji Grad št. SI56 1966 0501 0066 167 odprt pri Deţelni banki 

Slovenije d.d. 

2. Društva upokojencev Bočna št. SI56 0242 6001 4729 111 odprt pri Novi Ljubljanski banki 

d.d. 

Sredstva se nakaţejo glede na krajevno pripadnost svetnikov. 

 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 

 

 

Zapisala:        Ţupan: 

Tina Gutman in        Stanko OGRADI 

Joţica Rihter 


